

# Amway™

# NEW SIGN-UP PROGRAMME 2.0

## FROM 1 JANUARY 2020



## Sign Up and Be Rewarded!

When you sign up as an ABO, you not only get the opportunity to build a legacy business, but you are also rewarded with more savings when you purchase any one of Amway's award-winning, world-leading nutrition, beauty and home care products.

Check out what we have in store in our New Sign-up Programme 2.0 – an even more rewarding incentive programme that will reward new sign-ups just like you with savings worth up to S\$133!

## 签入并获取奖赏!

当您签入成为一名 ABO 时，您不只有机会建立一门可传承的事业，您还能在购买安利任何一项获奖无数的全球领先营养、美容和家居护理产品时享有更多的节省奖励。

在我们的新签入计划 2.0 下看看我们为您准备了什么 – 一个提供更多奖赏的奖励计划；并将为像您这样的新签入 ABO 提供高达 S\$133 的节省奖励!



Receive an eCoupon worth S\$70 that is redeemable against any Amway products with a minimum total order value of just S\$70! This eCoupon is valid for 60 days. Please note that the sign-up fee of S\$70 is strictly non-refundable.

获取一张价值 S\$70 的 e 固本，您用来兑购任何安利产品，而最低总订货值只需 S\$70! 此 e 固本有效期为 60 天。敬请注意 S\$70 的签入费恕不退款。



We have another treat for you! Receive up to 3 eCoupons worth S\$15 each that is redeemable against your next 3 purchases!\* Upon redemption of the S\$70 eCoupon, you will receive your first S\$15 eCoupon. Each subsequent S\$15 eCoupon will then be released upon the redemption of your previous S\$15 eCoupon.

我们会再送您另一份好礼! 领取另外三张 e 固本，每张价值 S\$15，您接下来的三次购物即可派上用场!\* 一旦您已用了 S\$70 的 e 固本，就会收到第一张 S\$15 e 固本，而当您兑购了前一张 S\$15 e 固本，随后的每一张 S\$15 e 固本就会发送给您。



We can't stop giving! Receive up to 3 eCoupons to buy the Nutrilite Mixed Probiotic with Chicory Root Extract (120571) at 10% off! You will receive the first 10% off eCoupon upon redemption of all the S\$15 eCoupons. Each subsequent 10% off eCoupon will then be released upon the redemption of your previous 10% off eCoupon.

给您的奖励送不停! 领取另外 3 张 e 固本购买 Nutrilite 综合益生菌附菊苣根精华 (120571) 并获得 10% 折扣! 一旦您已用完所有的 S\$15 e 固本，就会收到第一张 10% 折扣 e 固本，而当您兑购了前一张 10% 折扣 e 固本，随后的每一张 10% 折扣 e 固本就会发送给您。

### \* Terms & Conditions

- The S\$15 eCoupons and 10% off eCoupons to buy the Nutrilite Mixed Probiotic with Chicory Root Extract (120571) has a validity of 31 days, except for the S\$70 eCoupon which is valid for 60 days.
- Each S\$15 eCoupon is redeemable against a minimum total purchase order of AP S\$150 (inclusive of GST).
- The eCoupons can be used for walk-in and online orders, and on PV items only.
- Only one (1) 10% off eCoupon to purchase one (1) unit of the Nutrilite Mixed Probiotic with Chicory Root Extract (120571) can be redeemed per transaction.
- Expired eCoupons will not be reactivated and the subsequent coupon will not be generated if any of the initial coupons are not used.
- All purchases must be under the new ABO's personal account. Volume down from the upline is not allowed.
- All eCoupons are inclusive of GST.

### \* 守则和条款:

- S\$15 e 固本，以及 10% 折扣 e 固本购买 Nutrilite 综合益生菌附菊苣根精华 (120571) 的有效期是 31 天，而 S\$70 e 固本的有效期限则是 60 天。
- 每张 S\$15 e 固本可用来兑购最低总订货单额 AP S\$150 (包含 GST 在内)。
- e 固本可用于上门订货及网上订单，并只限含 PV 的项目。
- 每项交易仅可使用一 (1) 张 10% 折扣 e 固本购买一 (1) 份 Nutrilite 综合益生菌附菊苣根精华 (120571)。
- 已逾期的 e 固本将不能再启用，而此前若有任何 e 固本未被使用，随后的 e 固本将不再发出。
- 所有的购货必须是属于新 ABO 的个人账户。不允许来自上线的 Volume Down (配额下传)。
- 所有 e 固本均包含 GST 在内。

\* Terms & conditions apply / 需符合守则和条款